
Referat styremøte Lille Oust Vel 

Mandag 26.jan 2015 kl1900 

Tilstede var: Luisa Klaveness, Eva Skaar, Magne Jaatog og formannen. Tom Jørgensen fra ca 

kl 2000. 

Innkallingen ble godkjent.  

Referatet fra forrige møte ble godkjent. 

1. Ingen har kontrollert Terje Torp’s reparasjoner av Nicolaysensvei og Scheens vei. 

2. Etter forespørsel fra et av styremedlemmene ble det referert fra ”Nye Scheens 

Brygge” om hvordan saken står. De østlige delene av veiene er igjen ført på Einar 

Helsing etter initiativ fra klagerne som er naboer til den planlagte nye bryggen. 

Denne omgjøringen av matrikkelføringen er bestridt av diverse beboere langs veien. 

Bryggesameiet har gått til jordskifteretten for å få klarlagt lovligheten til et 

bryggefeste fra området der dagens brygge er festet på land. Denne saken blir 

behandlet i mars 2015 i jordskifteretten. Formannen deltar i denne prosessen på 

vegne av LOV. 

3. Mer betaling for brokarene på Bjørnen er avvist av formannen. Ved eventuelt forliks- 

møte stiller formannen og Tom Jørgensen. 

4. Informasjon fra fylkesmannen om enda en behandling av avslag på Ivarsens søknad 

om brygge i Hestehagbugta ble lagt frem.  

Vedtak: Ytterligere skriv fra styret i vellet ble ansett som unødvendig. 

 

Henvendelse fra grunneierene i Hestehagbugten som bestrider vellets rettigheter til 

bryggen, ble lagt frem. Formannens svar ble lagt frem og akseptert uten endringer. 

 

Luisa Klaveness orienterte om mulighetene for nye WEB-sider. 

 

Vedtak: Luisa Klaveness skal utarbeide nye WEB-sider for Lille Oust Vel med en 

kostnadsramme opptil kr 3000,- . 

 

Endringer av vedtektene i LOV ble utsatt til neste møte som er berammet til 23. februar kl 

2000.  Videre er det satt av 13. april kl 2000 . Generalforsamlingen i år vil være 9. juli.  

 

 

Oslo 26. Januar 2015 

 

Claus Danckert Krohn 

 

 

 


